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z veiejn6ho zaseddni obecnlho zastupitetstva obce Ritka konan6ho dne 8.8.2018

v 15:00 hod. v zasedaci mistnosti OU Ritt<a

Piitomni: Mgr. KamilAbbid -starosta obce, Marie L6blovd, Hana Maikovd, Ludvik Filipek, Martin
Bart0n6k, Radek Sfrozik, lng. Karel Va5ut

Nepiltomni: Josef Mudr - neomluven

Host6: viz presenini listina.

Zapisovatelkou zdpisu byla navrzena a schvdlena: p. V6ra Machddkovd

Navrzenia schvdleniovdiovatel6: p. Marie L6blov6 a p. Martin Bartrjndk

Starosta obce Mgr. KamilAbbid piivftalv5echny piitomn6 a v i.5.00 hod. zahiijilveiejn6 zaseddni.

Program zaseddni:

1) Schv6leni rozpodtov6ho opatieni i. tlZOtg

2) Schv6lenidotace od Krajsk6ho riladu Stiedoiesk6ho kraje

3) Projedn6ni (iasti obce ve stavebnich iizeni a piijeti opatieni

4) Proiedn6ni v'isledkfi z kontroly v'ikonu samostatn6 p0sobnosti obce Hitka odborem VSDK MVCR
a piijeti opatieni

5) R0zn6

Pr0b6h veiejn6ho zaseddni obecnlho zastupitelstva obce Hitka:

Pied samotntm piistoupenim k jednotliv'im Ooi0m programu se starosta zeptal piitomnrich
zastupitel0, zda m6 ndkdo niimitky k ziipisu z pfedchoziho zaseddnIzastupitelstva. Nikdo
z piitomn'ich ndmitky nem6l. Ddle vznesldotaz, zda md n6kdo ndmitky k programu. Niimitky
k programu nikdo nem6l.



Bod 1. programu:

Udetni obce pani Vafiiiskovii piedloZila zastupitel0m k nahl6dnutf rozpoitov6 opatieni, kte16 se
muselo ud6lat hlavnd kvrjli ziskan6 dotaci na opravu eOV a tudii nauiSeni na stran6 piijmu
schvdlen6ho rozpodtu obce. Nikdo z piitomn'ich zastupitel0 nem6l k rozpodtov6mu opatieni ndmitky.

Usneseni i. 1:

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpodtov6 opatfeni E. t/2}tg.

Hlasov6ni: pro: 6 hlas0 proti: 0 hlas0 zdriel se: 0 hlasrj

Bod t. 2 programu:

Obec ziskala dotaci od Stiedodesk6ho kraje (Stiedodesk'i Fond obnovy venkova), kterd bude vyuiita
na opravu ulice Sportovn(. Podminkou ziskdnidotace je schvdleni piijetf dotace zastupitelstvem.

Usneseni i. 2:

Zastupitelstvo obce Aitka pfrjimii dotaci prostiednictvim veiejnopriivnismlouvy z v,iie uveden6ho
programu a to v ddstce 1 175 000 Kd.

Hlasovdni: pro: 6 hlas0 proti: 0 hlas0 zdriel se: 0 hlas0

V 15:10h pii5el pan Ludvik Filipek

Bod 3. programu:

V rdmci tohoto bodu piedloZil starosta zastupitel0m ndvrh smlouvy o dilo p. Bene5e, kteni
v soudasnosti d6l6 pro obec technick'i a stavebn[ dozor na stavb6 dOv. ielikoi kromd vyjddieni obce
k jednotliv'im stavbdm a stavebnim dokumentacim ui nezb'ivd das na pravideln6 kontroly, zda

stavebnfci iiidn6 dodriuji naifzenf ohledn6 staveb, byl by pan Benei zmocn6ncem obce a dohliiel by
na jednotliv6 stavebni iizeni od 0pln6ho podiitku aZ do konce. Toto ji2 proviidijii pro n6kolik vdt5ich
obci.

Usnesen[ 8.3

Zastupitelstvo obce schvaluje ndvrh smlouvy o dilo p. BeneSe a zmocfiuje starostu k jejimu podpisu.

HlasovSni: pro: 7 hlasfr proti: 0 hlas0 zdrZel se:0 hlasrj



Bod 4. programu:

VVsledky z kontroly v'ikonu samostatn6 p0sobnosti se probiraly jiZ na minul6m zastupitelstvu, ale jak

se ukdzalo, bylo to chybn6, jelikoZ projednSniv'isledk0 musi b'it vyv65eno na fiedni desce a uvedeno

v programu na zaseddnf zastupitelstva a to v piesn6m zn6ni, coZ je dnes spln6no. Starosta tedy

op6tovn6 informoval zastupitele o kontrole z ministerstva vnitra na ie5enidotazri dle z6kona d. 106

(volnli piistup k informacim) a stiZnosti obdan0 a dal5ich souvisejicich dinnostfobce a obecniho

iliadu. Ohledn6 stiZnostiobdan0 bylo dle kontroly v zdsad6 vSe v poiddku. U dotaz0 dle zdkona 106,

byla nalezena chyba, kdy se nedopatienim neodpov6d6lo na dva dotazy, kdy dopisy jevily zndmky

komerdniho charakteru a nabidky, a to ie se jednii o dotaz dle zdkona d. 106, bylo uvedeno aZ

v sam6m zdv[ru. Obci bylo uloieno v t6to v6ci piijmout ndpravnd opatieni a projednat zdvEry t6to

kontroly zastupitelstvem. Starosta navrhuje jako opatieni zlep5enievidence spis0 a dvoustupfiovou

kontrolu doSl'ich dotaz0 ve smyslu doporudeni kontrolniho orgdnu.

Usneseni E.4

Zastupite16 vzali na v6domi informaci a souhlasf s piijetim navrhovanfch niipravn'ich opatienive

form[ dvoustupiov6 kontroly do5l'ich dotaz0 a jejich evidence ve zvldStni sloice.

Hlasov5ni: pro: 7 hlas0 proti:0 hlas0 zdrZel se:0 hlas0

Bod 5. programu:

- starosta informoval zastupitele o podpisu dodatku d. 10 ke smlouv6 o dilo se spolednosti Komwag,

jehoi obsahem je nav'iSenio n6kolik kus0 nddob na individuiilnI svoz komundlniho odpadu'

Zastupitel6 berou informaci na v6domia souhlasfs postupem starosty obce.

Zastupitelstvo jednalo o nav'i5eni diistky za piipojeni na vodu a kanalizacijako spoluridast na vyuiiti

technick6 infrastruktury obce. Z p0vodnich 25 OOOKd za piipojeni na vodu a 15 000Kd za piipojeni na

kanalizaci, zastupitel6 navrhli ddstku 30 000Kd (voda) a 30 000Kd (kanalizace).

Usneseni E.5

Zastupitelstvo obce schvaluje nav'iSeniddstky v souvislosti s vyuZitim technick6 infrastruktury obce

takto - piipojeni 30 OOOKd /voda a 30 000Kd piipojeni/ kanalizace, celkem tedy 60 000Kd.

Hlasov6ni: pro: 7 hlas0 proti: O hlas0 zdrZel se: 0 hlasfr

- na dotaz p. VaSuta ohledn6 uzavirek piijfmani piisp6vkfi do Zpravodaje, a v jak6m sloZenifunguje

redakdni rada, starosta informoval, ie Zpravodaj nynivychilzi kvartiilnE tedy jednou za dtvrt roku,

pfisp6vky se piijfmaji pr0b6in6 na mailu redakce Zpravodaje, jak je uvedeno v kaid6m Zpravodaji.

Redakdni rada je tvoiena cel'im zastupitelstvem a S6fredaktorem.



Zastupitelstvo projedndvalo ndvrh zdkazu podomniho prodeje a zlkazu hernich automat0 v obci.

Usneseni E. 5

Zastupitel6 se shodli na tom, Ze je tieba vytvoiit vyhki5ku zakazujict podomni prodej a v'iherni
automaty v obci.

Hlasovdni: pro: 7 hlasfr proti: 0 hlas& zdriel se:0 hlas0

- starosta informoval zastupitele o stavu opravy komunikace Sportovni

Zased6ni bylo ukondeno v 15:30 hod.

V Ritce dne 8.8 2018
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